
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jaarverslag Dorpsraad Aagtekerke 2022 
 
 
Algemeen 
2022 was het jaar waarin we geleidelijk de corona-beperkingen achter ons konden laten en weer fysiek 
konden vergaderen. Ons verenigingsgebouw werd gesloopt om plaats te maken voor het nieuwe MFA. 
Gelukkig zijn er alternatieve plekken gevonden om te vergaderen. 
 
Bestuur 
In het bestuur zijn dit jaar een aantal wijzigingen geweest, Arenda Wisse en Johan de Korte zijn gestopt 
omdat hun termijn erop zat. We zijn blij dat er vervanging is gevonden.  
Mariska van Duivendijk is tussentijds afgetreden i.v.m. drukke werkzaamheden/haar gezin. We willen nog 
even wachten om voor haar een vervanger te zoeken. 
Het bestuur bestaat nu uit:  
Hans Nonnekes, voorzitter 
Annemiek Dekker, secretaris 
Marleen Maljaars, penningmeester 
Christine Dekker, lid/2e secretaris 
Wim Sinke, lid  
Kees Minderhoud, lid 
 
Vergaderingen 
In 2022 hebben we intern vergaderd op 13 januari, 10 maart, 18 mei, 14 juli en 15 september 
en op 23 maart en 16 november hebben we een openbare vergadering gehouden. 
 
Zaken waarmee de dorpsraad zich heeft beziggehouden in 2022 
 
1. Ontwikkeling Multi-Functionele-Accommodatie (MFA) 
De bouw van het nieuwe MFA en aangrenzende speeltuin is nu concreet geworden. De oude school-en 
verenigingsgebouwen zijn gesloopt en de bouw is van start gegaan. In de zomer van 2023 is de bouw 
gereed. Een aantal personen uit de dorpsraad heeft meegedacht over het gebouw, het is een fijn proces 
geweest. We kijken terug op een goede samenwerking met de projectleiders van de Gemeente en de 
architect. Er werd goed geluisterd naar alle suggesties die gedaan zijn. We hopen dat er straks goed gebruik 
gemaakt gaat worden van gymzaal, dorpshuis (met o.a. een nieuw biljart en een podium), vergaderzalen 
en speeltuin. 
 
 



 
 
 
 
2. Skatebaan 
 
De ontwikkeling van Bouwlust III komt steeds dichterbij. Daarbij kwam naar voren dat op de huidige plaats 
van de skatebaan en speelvoorziening 5 huizen zijn ingetekend. Aan ons als dorpsraad werd de vraag 
gesteld om een alternatieve plaats hiervoor te zoeken. Een aantal opties zijn onderzocht. 
Het speelveld met bos daar in de buurt leek ons de meest logische plaats. Maar om te beginnen waren de 
omwonenden al tegen en na akoestisch onderzoek bleek dat het ook niet kon op de plek die wij graag 
wilden (bij Bergwegje). Een skatebaan moet 100 meter buiten de bebouwing blijven. Achterin speelveld 
Kalfhoeksepad zou dan wel kunnen, maar is volgens ons te ver buiten het dorp. Niet geschikt voor jonge 
kinderen en geen toezicht of sociale controle daar. 
Wij vinden in ieder geval wel het bos tegenover het Bergwegje een prima plek om daar wat meer speel-
voorzieningen aan te bieden. Er ligt nu al een voetbalveldje. In overleg met de gemeente zijn er nu al wat 
voorstellen geweest met klimtoestellen, ziet er leuk en uitdagend uit. Ook een veldje voor de kleintjes 
(zoals dat er nu ook is naast de skatebaan) vinden we belangrijk. Er komt dan wel een nieuwe speeltuin, 
maar die zal niet altijd open zijn. Ook is het bos dan een prima plek voor een ommetje naar buiten met 
kleine kinderen. We moeten wel oppassen dat het bos niet “verrommelt” 
 
3. Kunst in de kern 
Er is een subsidiepot bij de gemeente voor kunst. De bedoeling is om een kunstwerk te realiseren bij het 
nieuwe MFA. Het traject is in gang gezet, de gemeente zal dit proces begeleiden met inspraak vanuit het 
dorp. 
 
4. Verkeer en vervoer 
Elke vergadering komt het verkeer ter sprake. Het is de laatste jaren duidelijk drukker geworden op de 
doorgaande routes: Burg. Bosselaarstraat-Rijsoordselaan en Prelaatweg. Deels door toerisme maar ook 
door woon-werk verkeer. De route naar de N57 loopt vanuit Westkapelle via ons dorp. 
De gemeente is al aan het nadenken over een rondweg, we hebben meermaals benadrukt dat wij daarin 
betrokken willen worden, zodat die wel op een logische plek komt te liggen. 
Ook over andere oplossingen zoals een transferium bij Domburg praten we graag mee. 
De situatie op de driesprong Roosjesweg/Bosselaarstraat/Bouwluststraat moet ook hoognodig aangepakt 
worden, in het zomerseizoen gebeuren daar wekelijks ongelukken met (verkeerd) overstekende fietsers. 
Daar zijn we ook over in gesprek met de gemeente. 
De driesprong Schoolstraat-Prelaatweg-Pekelingseweg is ook toe aan een opknapbeurt, is nu een rom-
melig en verouderd geheel. Er zijn genoeg ideeën voor, zodat dit een mooie rustplaats voor fietsers en 
ontmoetingsplaats kan worden, maar de praktische uitvoering is nog niet zo eenvoudig en zal in overleg 
met de gemeente moeten gebeuren. 
 
5. Nieuwbouw en Bouwlust III  
Het is de bedoeling dat er nieuwe huizen gebouwd worden in Bouwlust III en op de vrijkomende percelen 
van wat nu de gymzaal en speeltuin is. Er is een informatiebijeenkomst vanuit de Gemeente geweest met 
een groep mensen die interesse heeft om daar te bouwen, zodat met de wensen rekening gehouden kan 
worden. Het is belangrijk dat er ruimte komt voor woningen waar behoefte aan is. Voor de jeugd en eigen 
bewoners (doorstroming) en liever niet voor mensen van buitenaf met een grote zak geld. 
Bouwlust III is volop in ontwikkeling. Het plan is in gang gezet en nog wat aangepast op het oorspronkelijke 
plan. Meer ruimte voor 2 onder 1 kap, zodat het betaalbaar blijft. Het proces van intekenen is inmiddels 
van start. 
Helaas moet daarvoor wel de skatebaan wijken, zie punt 2. 
 
 



 
 
 
 
6. Website en Agathacourant 
Er was behoefte aan een nieuwe, moderne website die het ook goed doet op mobieltjes. Met 
ondersteuning van een professioneel bedrijf, is er een nieuwe website opgezet die logisch en overzichtelijk 
in elkaar zit. Twee leden van de dorpsraad gaan de website bijhouden. Alle aanvullingen en suggesties 
voor verbetering zijn welkom. 
 
7. Contact met Gemeente 
Het afgelopen jaar is er een nieuw college van B&W aangetreden. Wethouder Tuk is onze nieuwe 
kernwethouder, inmiddels hebben we kennis met hem gemaakt en hij was ook aanwezig op onze 
openbare vergadering. Positief en betrokken. 
We krijgen regelmatig signalen dat mensen slecht contact krijgen bij de gemeente en geen antwoord op 
vragen. Deels zal dat komen door personele wijzigingen en vacatures bij de gemeente. We hopen dat dit 
het komende jaar zal verbeteren. 
Omgevingsvisie Veere 2047 
De gemeente Veere heeft de afgelopen tijd gewerkt aan een omgevingsvisie over hoe onze gemeente er 
in de toekomst uit zal zien. De bewoners en wij als dorpsraad zijn daar ook bij betrokken. 
In wat voor gemeente wilt u leven en doorgeven aan toekomstige generaties? 
De gemeente Veere is een prachtige gemeente waar het goed wonen, recreëren en werken is. De 
gemeente wil ervoor zorgen dat we in 2047 nog steeds een gezonde en prettige gemeente zijn. Dat is dus 
allemaal verwerkt in de Omgevingsvisie Veere 2047 die te vinden is op de website van de gemeente. 
 

 
Januari 2023 

 


